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Närvarande: 

Lotta Rosenström                                

Stig-Joeran Samuelsson 

Axel Otten 

 

                    

Margareta Jonsson                              

Karin Rask 

Anette Rosing 

 

Frånvarande: 

Mikael Erdefelt   

 

Övriga närvarande: 

Maria Nilsson, sekreterare 

Charles Smalldridge Virgo, SDF 

Sofia Asp, SDF 

Flor Luna, SDF 

Jens Wicksén, SDF 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Presentationsrunda 

De närvarande presenterar sig. 

 

§3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns.  



  

  

 

 
 

 

Skärholmens stadsdelsförvaltning 

Socialtjänsten 

 

Bodholmsplan 2 

Box 503 

127 26 Skärholmen 

Växel 08-508 24 000 

maria.e.nilsson@stockholm.se 

www.stockholm.se 

 

§4 Val av justerare 

 Anette Rosing väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

§5 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

§6 Information från förvaltningen 

Sofia  informerar om planer på en ny servicebostad på Vita 

Liljans väg i Bredäng. Servicebostaden kommer att bestå av 12 

lägenheter och en gemensamhetslokal. Lägenheterna kommer att 

ligga insprängda bland övriga lägenheter i husen, som kommer 

att ha 137 lägenheter totalt, och kommer inte att ha en särskild 

ingång. Sofia delar ut ritningar över fastigheten och går igenom 

dem tillsammans med rådet.  

 

Karin efterfrågar ritningar över entréplan och trapphus. Sofia 

svarar att förvaltningen saknar information om detta i dagsläget 

men så fort förvaltningen får ritningar över entrén så kommer  

rådet att få ta del av dem.  

 

Sofia berättar att ärendet är planerat att tas upp på 

stadsdelsnämndens augustisammanträde. Förvaltningen tar gärna 

med rådets synpunkter i sitt tjänsteutlåtande och ber rådet 

inkomma med sina synpunkter senast den 30 juni. 

 

Flor tar vid och presenterar sig. Hon meddelar att hon är tillbaka 

efter föräldraledighet och att hon ser fram emot att jobba med 

rådet under hösten. 

 

Charles informerar om projektplanen för projektet att öka 

valdeltagandet för avdelningens målgrupp (avdelningen för äldre, 

funktionsnedsatta och socialpsykiatri).  

 

Charles informerar mer om projektplanens tre huvudområden:  

 

 tillgänglighet i vallokalerna 

  information kring valet – vikten av att informera såväl 

personal som brukare om vikten av att rösta 

 delaktighet (brukarinflytande) 

 

I alla verksamheter som delar i projektet kommer minst en 

valinformatör att utses. Denne kommer att ha särskilt ansvar för 

att genomföra projektet på plats. Tillsammans med brukarna 
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kommer valinformatörerna att anpassa informationen och 

aktiviteterna efter brukarnas behov och önskemål. 

 

Charles trycker mycket på just punkten om brukarinflytande. 

Lyhördhet, bekräftelse och inkludering är viktiga ledord som 

kommer att genomsyra hela processen. Det är oerhört viktigt att 

brukarna är delaktiga genom hela processen. 

 

Axel undrar vilken utbildning valinformatörerna får.  Charles 

svarar att det är dels boken Valskola från LL-förlaget, dels 

information hämtad från Stockholms stads valnämnd och andra 

myndigheter. Lotta understryker än en gång vikten av att 

informera om att det är okej att rösta blankt om man inte kan ta 

till sig all information från partierna – en blankröst är också en 

röst och det är viktigt att funktionsnedsatta känner sig delaktiga i 

den demokratiska processen. Lotta meddelar även att föreningen 

FUB har en sektion som gärna bistår med hjälp och stöd i 

projektet. 

 

En  diskussion om praktiska detaljer kopplat till projektet följer, 

där flera påpekar vikten av att informera funktionsnedsatta att de 

faktiskt har rätt att rösta – en information som fortfarande inte har 

nått alla i målgruppen.  

 

Axel rapporterar att  han och Stig-Joeran  har tittat på samtliga 

lokaler som kommer att vara röstningslokal i Skärholmens 

centrum. Lokalen i Skärholmens bibliotek är undermålig 

eftersom det inte går att komma in genom entrédörren med 

rullstol. Stig-Joeran meddelade bibliotekspersonalen detta och de 

visade då en eventuell ersättningslokal. Det är viktigt att detta 

följs upp! Axel och Stig-Joeran gör en sammanställning av 

resultatet av genomgången och mailar Maria – som skickar det 

vidare till valnämnden i Stockholms stad.  

 

Jens berättar om ÄOFS projekt ”Pedagogiskt ramverk”. Det 

syftar till att säkerställa att personalen har rätt kompetens för 

arbetet. Personalen är delaktig och medverkar i att ta fram 

material. Det finns ett antal arbetsgrupper kopplade till projektet 

och i dessa ingår personal dels från boenden, dels från 

förvaltningen centralt.  

 

Jens avslutar med att bjuda in rådet till att förlägga ett av sina 

möten till Ålgryte dagliga verksamhet. Rådet tackar ja och 

bestämmer att mötet den 16 november förläggs till Ålgryte dv på 
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Odd Fellowvägen 26. Mötet kommer att starta redan kl 9 med 

information och rundvandring. 

 

§7 Särskilda frågor till detta möte 

 Valet 2018 

 

§8 Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail och post till 

rådets ledamöter. 

 

§9 Skrivelser och rapporter 

 

§10 Inkommande post  

Tidningen Reumatikervärlden delades ut till rådet. 

 

§ 11 Punkter till nästa möte 

 Valet 2018, genomgång av checklistor från besiktning av 

vallokaler. 

 Förberedelse inför workshop ang. verksamhetsplan. 

 Ny servicebostad enligt LSS på Vita Liljans väg. 

 Balanslistan. 

 

§12 Övriga frågor 

En punkt på balanslistan är att ordna möten med lokala politiker. 

Lotta föreslår att punkten stryks och får medhåll av övriga 

ledamöter.  

 

Rådet beslutade även att balanslistan ska dateras, så att det blir 

tydligt vilken version som är den senaste. 

 

Som tack för värdefullt stöd för förvaltningen och med önskan 

om en skön sommar överlämnade Maria en bricka med motiv 

från Skärholmen till var och en av ledamöterna. 

 

§13 Mötets avslutande 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

 

 

Maria Nilsson 

Protokollet godkänns och justeras 2018-06-07 


